



شركة شل العُمانية للتسويق ش.م.ع.ع
Shell Oman Marketing Company SAOG

Date: 8 April 2025

التاريخ: 8 أبريل 2025

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Disclosure on the Repercussions of the United States' Announcement of Additional Customs Tariffs

الموضوع: الإفصاح عن مستجدات وتدابير إعلان الولايات المتحدة الأمريكية عن فرض رسوم جمركية إضافية

Shell Oman Marketing Company SAOG (Shell Oman) is pleased to disclose to the Financial Services Authority, esteemed shareholders, and investors that the Company foresees neither direct nor indirect impact on its activities, investments or operations stemming from the additional tariffs imposed by the United States.

تود شركة شل العُمانية للتسويق ش.م.ع.ع (شل عمان) أن تفصح لهيئة الخدمات المالية والمساهمين والمستثمرين الكرام بأنها لا تتوقع أي تأثير مباشر أو غير مباشر على أنشطتها أو استثماراتها أو عملياتها نتيجة التعريفات الإضافية التي فرضتها الولايات المتحدة.

The company will continue to closely observe market trends and will implement necessary actions to mitigate any potential impacts, keeping you informed on updates as necessary.

ستواصل الشركة مراقبة توجهات السوق عن كثب وستتخذ الإجراءات اللازمة للتخفيف من أي تأثيرات محتملة، مع إبقائكم على اطلاع بالمستجدات حسب الضرورة.

Yours Sincerely,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

Dr. Mohammed Al Balushi
Chief Executive Officer

الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي

Head Office

P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

Salalah Office

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

المكتب الرئيسي

ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تليفون: 24570100، فاكس: 24570121، س.ت رقم: 1/57123/0، رقم البطاقة الضريبية: 8074861
مكتب صلالة

ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تليفون: 23219177، فاكس: 23219176